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 Zbliża się miesiąc kwiecień, który w szkołach rozpoczyna tzw. ruch kadrowy. 

Dyrektorzy szkół w oparciu o obowiązujące uregulowania prawne opracowują i przedstawiają 

arkusze organizacyjne swoich placówek. Kolejny rok szkolny będzie drugim rokiem 

wdrażania reformy oświatowej. Jej specyfiką jest m.in. wygaszanie gimnazjów, co dla szkół 

podlegających gminom oznacza zmniejszanie ilości roczników pobierających naukę, a co za 

tym idzie zmniejszanie ilości etatów nauczycieli.  

 W związku z tym chciałbym zapytać, czy na linii gmina-starostwo, były lub będą 

prowadzone rozmowy na temat zatrudnienia części nauczycieli dotychczasowych gimnazjów 

w szkołach ponadgimnazjalnych? Taka kolej rzeczy wydawała się naturalną podczas naszych 

rozmów w Komisji Oświaty. Takie rozwiązanie pozwoli zagospodarować potencjał dobrze 

wykształconych i przygotowanych do wykonywania swojego zawodu nauczycieli naszego 

miasta. 
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